

SOS, friends: Everything must be done to end this pandemic, while now, most politicians are managing this crisis according to their interests, their re-election, and the economy. Meanwhile, the Wuhan virus has mutated into several variants, some of which, especially the Indian variant called Delta, are more extremely aggressive and more contagious and greatly complicate the return to normal.

We have been in this crisis for 16 months now. Yet simple actions can save us from the worst, if the damn leaders forget about money and think more about the health of their population. For example, wearing a mask has a good impact on reducing contamination as suggested by Dr. Eric Feigl-Ding. So, wear the mask when you leave your home to prevent the spread of the virus in the community. And especially do it even if you are fully vaccinated; since, even vaccinated, you can still transmit the virus and affect other vulnerable people. Finally, also maintain the good manner of washing your hands regularly and distancing yourself from people if possible.

via [https:// twitter.com/DrEricDing](https://twitter.com/DrEricDing) Dr. Eric Feigl-Ding : Epidemiologist & health economist. Senior Fellow, @FAScientists

SOS, les amis : Il faut tout faire pour mettre fin à cette pandémie, alors que maintenant, la plupart des politiciens gèrent cette crise en fonction de leur intérêt, de leur réélection, et de l'économie. Pendant ce temps, le virus de Wuhan, lui, s'est muté en plusieurs variants dont certains, surtout le variant indien nommée Delta, sont plus extrêmement agressifs et plus contagieux et compliquent grandement le retour à la normale.

Ça fait 16 mois déjà que nous sommes dans cette crise. Pourtant des gestes simples peuvent nous éviter le pire, si les foutus dirigeants oublient un peu l'argent et pensent plus à la santé de leur population. Par exemple, le port de masque a un bon impact sur la réduction de la contamination comme le suggère le Dr. Eric Feigl-Ding. Alors, portez le masque lorsque vous sortez de chez vous afin d'empêcher la propagation du virus dans la communauté. Et surtout faites-le même si vous êtes pleinement vaccinés; puisque, même vaccinés, vous pouvez toujours transmettre le virus et affecter d'autres personnes vulnérables. Enfin, gardez aussi la bonne manière de vous laver régulièrement les mains et de vous tenir, si possible, à bonne distance des gens.